
Styremøte 11/3-2024 
Til stede; Inge Korsmo, Anders Jakobsen, Øystein Nyhagen, Monica Rosvoll, Arnt-Erik Aune 

 

8/2024 Valg av midlertidig sekretær innad i styret 

Monica blir mye opptatt med jobb våren/sommeren 2024. Bård Johan tar hennes oppgaver i 
perioder der hun ikke kan stille for BØS. 

 

9/2024 Legge ut stevner i mitt dfs 

Tor Robert Johansen (og andre) ønsker å ta del i denne oppgaven. Øystein gir Tor Robert opplæring 
på dette. 

 

10/2024 Arbeidsliste til feltstevnet 17.03 

Her må vi stille med seniorutvalget og ungdomsutvalget for å gjennomføre. 

 

11/2024 Økonomi status 

Vi ligger godt an. Vært lite bruk av ammosubsidier hittil. 

 

12/2024 Tilskudd fra Bodø kommune 

Vi søkte tilskudd på kr 20 000,- fra Bodø Kommune for innkjøp av 2 skiver på 100m. Dette har vi fått 
innvilget. Vi må dokumentere regnskap og dugnad. 

 

13/2024 Forsvarsavtalen 

Inge har sendt innkaling til møte 16.april til forsvaret. Ikke fått svar enda. Forsvarsgruppa må ha ett 
møte innen 16.april. 

 

14/2024 Innkommende saker 

-BØS bør søkke innendørs LS 

Vedtak; styret setter ned en gruppe til å utrede/kartlegge dette. Styret er usikre på lagets 
gjennomføringsevne ti ett så stort arrangement. Men vi skal kartlegge krav/kriterier fra DFS for å 
arrangere dette. 

-HØR tilbyr formstøpte ørepropper 

-Tilrettelegger styret for innskyting til feltstevner? 



Vedtak; det stilles fritt opp til medlemmer å sette opp skivestativ med skiver til innskyting. Men husk 
å benytte voller og sikker bakgrunn. 

 

15/2024 Eventuelt 

-Hvordan forlenge innesesongen? Minifelt på 15m? Høre med Kongsberg. BØS Open minifelt? 

-Nordland Forsikrings pokal; 28.mai 200m 

Program; 5 kne + 5 ligg 

     5 kne + 5 ligg 

      Omgang 

      Skytetid 4 minn på de 2 første seriene, omgangen 75 sek. 

-Fanen er umulig å reparere. Vi pensjonerer fana og henger den på skytterhuset permanent. Vi lager 
en midlertidig løsning til årets borgertog, hvis BØS skal stille der. Trenger vi fane/hva skal den evt 
brukes til? Styret setter dette til en årsmøtesak da kostnaden for evt ny fane er kr 60 000. 

-skal vi sette opp en pokal for årets skytter? Inge og Arnt Erik går gjennom statuttene for dette. 

 

 

 


